
Knippla Ö-Råd 
 
Protokoll från möte 2024-08-26 i föreningsgården. 

Närvarande: Annika Petterson, Andreas Gunnarsson, Stefan Fransson, Per-Eive Berndtsson, 
Claes Lundskog, Börje Andersson, Pontus Jacobsson och Marie Brinkhoff. 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes  

 
2. Nordöleden: Pontus var på möte 240614 med Hyppeln och Rörös Ö-råd samt 

Färjerederiet. De gick igenom kommande tidtabeller. Vissa A-turer är 
borttagna kväll och helger. Vi bad Pontus att kolla upp om det går att justera 
en kvällstur på helger, färjan som går 22 från Burö om den kan gå 22:05 i 
stället.  
 

3. Varvsområdet: Vid mötet som var under vecka 34 gick arbetsgruppen igenom 
ytterligare en skiss, de kom överens om att den ska göra till en korrekt ritning, 
höjder och avstånd osv, på det utrymme som finns. Denna ritning ska vara 
klar till vecka 36 när arbetsgruppen ska träffas igen.  

 
4. Föreningsgården: Gruppen jobbar vidare med att titta på olika lösningar för 

finansiering. Är någon intresserad att vara med i arbetsgruppen så får man 
gärna höra av sig till Ö-rådet.  
 

5. Hushållsnära Sortering:  Nytt mötesdatum kommer under hösten. 
 

6. Badet, Prärien och Ankis: Inget nytt 
 

7. Bortforsling av skräp: Inget nytt 
 

8. Ungdomsgruppen: Andreas ska kalla till ett nytt möte inom kort för att höra 
vad ungdomarna har för idéer. Under tidigare möten så framkom det 
önskemål om en isbana. 
 

9. Övriga frågor: Vägarna vid återvinningen är väldigt dålig, många och djupa 
hålor i asfalten, Pontus ska försöka höra sig för om någon kan göra något. 
Växterna tar över vägen vid badet vid Tranbärsvägen. Kontakt ska tas med 
kommunen om de kan göra en röjning. Nytt möte ö-samråden 240906, Claes 
kommer att medverka. Andreas lägger ut information på Facebook sidan hur 



man kommer åt att felanmäla till kommunen vid problem som ex trasig 
gatubelysning.  

 
 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa styrelsemöte är 2024-09-23 klockan 18:00 i föreningsgården. Höstens planerade 
styrelsemöten är 2024-10-21, 2024-11-25 och 2024-12-09 klockan 18:00 i Föreningsgården. 

 

Knippla Ö-råd 2024-08-31 

Vid protokollet 

 

Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


